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Referat for bestyrelsesmøde 27 November 2023 i VSB 

Dato: Mandag den 27 november 2023 
 

Sted: VSB-klubhus 
  
Deltagere: Anders Vognsen, 

Claus Olsen 
Per Juhl Hansen  
Knud Erik Klint (Referent) 
         

Fraværende: Anders Terkildsen 
Anders Nyholm 
Martin Nielsen   
 
 

 

 

Godkendelse af referat 
fra sidst 
 
 
Nyt fra Formanden 
/Anders  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Status økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat godkendt 
 
 
 
Status ny Havnefoged v. Anders v. 
Tommy Bøje Jørgensen er blevet tilbudt stillingen som ny havnefoged 
og har accepteret. Kontrakt er fremsendt. 
 
Knud Erik laver opslag til VSB. Når kontrakten er underskrevet. 
 
Per foreslår at vi reorganiserer en frivillig ordning, og forsøger at få 
nogle medlemmer til at melde sig til fælles indsats når det er 
nødvendigt.  
 
 
Anders T er bortrejst men har sendt følgende vdr. økonomi: 
Status på regnskabet med udgangen af oktober med kommentarer i forhold 
til samme periode sidste år: 

1. Indtægter er kr.  675.000 hvilket er 35.000 højere end sidste år. I 
forhold tid samme periode sidste år skyldes de højere indtægter 
primært 

a. Medlemsindskud, som er 16.000 kr. højere  
b. Lokaletilskud er 10.000 kr. højere 
c. Leje af klubhus er 11.000 kr. højere 

2. Udgifter er 432.000 kr., hvilket er 61.000 kr. lavere end samme 
periode sidste år, det skyldes primært 
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Opfølgning på 
aktiviteter 
 
 
 
 

a. Vedligeholdelse af klubhus er 23.000 kr. lavere. Vi har ikke 
fået regningen fra Goldbach endnu, men vi har fået en 
regning på 16.000 fra elektriker.  

b. Regnskabsassistance (Lene bogholder) er 20.000 kr. lavere 
c. Dansk Sejlunion er ca. 10.000 kr. højere  
d. Sejlerskole er 11.000 højere  
e. Gas, vand og el er ca. 30.000 kr. lavere end sidste år. 
f. Kapsejlads er 12.000 kr. lavere 

3. Samlet overskud på driften de første 9 måneder er således 243.000 
kr. mod 146.000 sidste år. 

4. Der er ikke nogen væsentlige opmærksomhedspunkter. Dog har vi 
ikke modtaget regninger fra Goldbach og der udestår ca. 10.000 kr. til 
elektriker. 

5. Vi skal have afklaret momsspørgsmålet fra Lene vedr. 
vinteropbevaring af både fra ikke medlemmer. 

6. Pr fredag den 30. oktober er kassebeholdningen som følger  
a. Sparekassen Sjælland 233.000 
b. Nordea Foreningskonto 424.000 
c. Nordea Aftaleindskud 500.000 
d. Total 1.157.000 kr.  
e. Ved årets start var kasseholdningen kr. 886.000 kr. 
f. Vi skal lige tænke på, at vi har budgetteret med investeringer 

på 285.000 kr. hvoraf vi kun har afholdt ca. 25.000 kr. For at 
dække disse investeringer, er det absolut nødvendigt, at vi 
har en stærk likviditet.  
 

7. Kommentarer til budgetterede investeringer 
 

a. Maling af klubhus vil blive igangsat. Vi forventer en mindre 
overskridelse af budget på 50.000 kr.  

b. El på havnen er under udbedring. Vi regner med at vi holder 
os indenfor budget på 25.000 kr. Regning på 16.000 kr. 
modtaget. 10.000 kr. afventes. 

c. Ny miljøstation. Vi afventer oprensning fra kommunen. 
Budget på 30.000 kr. forventes at være ok. Ingen regninger 
modtaget endnu. 

d. Arbejdstøj til havnefogeder indkøbt indenfor budget på 
10.000 kr. Regninger er betalt. 

e. Der indhentes tilbud på ny belægning jævnfør noter under 
havneudvalg. Vi forventer at holde dette indenfor budget på 
160.000 kr.  

 
 

Søsætningskaj  
Intet nyt/ Knud Erik trykker Piet lidt på maven 

 

Trafik på havnen - status v / Anders der trykker kommunen på maven 
 
Belysning/status v /  
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Nyt fra udvalgene 
Aktiviteter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt 
 
 
 

 Anders oplyser at der skal købes ny lampe ved slæbestedet 
 
Julefrokost 9 dec.  

 Der er 40 tilmeldte ifølge Per. Per holder en tale. 
 
Nytårskur d 31 dec.  

 Der udsendes opslag med invitation. 
 
Generalforsamling?  

 Afholdes den 14 februar. Vi udsender nyhedsbrev m. Samt varsling 
om generalforsamling. Knud Erik laver et nyhedsbrev med diverse 
nyheder 

 
 

Fjernvarme,  

 Vi vil gerne tilsluttes principielt, betinget af 
generalforsamlingens godkendelse. Vi nedsætter en gruppe der 
undersøger betingelserne. Per laver et opslag på klubmodulet. 

 

 Næste møde.  Ons d 3 januar 
 

 
 

  

 


